
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 16. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 701
En række kommuner (bl.a. Næstved, Holbæk og Odense) har aftalt – eller synes at være 
på vej til at aftale – en afskaffelse af dækningsafgiften fra årsskiftet. Kan ministeren be
kræfte, at disse kommuner (ligesom kommuner der i 2019 ikke opkræver dækningsafgift) 
ikke vil få tildelt en dækningsafgiftspromille for 2022 (promillen vil være 0)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Jarlov (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Jarlov@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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